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Proszq o informacjq czy kwota z zajqcia komorniczego dotyczaca sytuacji

z korica roku 2O17 roku wr6cifa na konto urzqdu miasta? Kiedy podjqto dzialania w tej
materii? Z jakich Srodk6w realizowano ptatno6ci miasta uwzglqdniajq ten niedob6r.
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